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Fietsfabrikant Accell heeft in de eerste helft van 2007 geprofiteerd van het toenemende milieubewustzijn. Dat
zei bestuursvoorzitter René Takens tijdens de presentatie van de halfjaarcijfers van het bedrijf, afgelopen
vrijdag.

Vooral in Duistland profiteerde Accell hiervan: het bedrijf behaalde er liefst twintig procent meer omzet. Voorts
werden in zowel Nederland als Duitsland veel elektrische fietsen verkocht.
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